
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2023-11-20, kl 18.30 

Närvarande: Tony Olsson, Marcus Tell, Lina Svanberg, Pernilla Tegin, Jenny Stannisson, Johan 

Stannisson & Helena Hiltunen  

§1 Mötets öppnande och godkännande av dagordning 

Tony hälsar alla välkomna till kvällens möte. Dagordningen godkänns. 

§2 Föregående protokoll 

Föregående protokoll läses igenom och godkänns.  

Återkoppling föregående protokoll;  

Det blev en trevlig avslutning på Handelsträdgården i Mellösa, det var enkelt och gott.  

§3 Ekonomi 

Vi har tecknat avtal med Stadium 4 år till. Tony informerar om att det är signerat och klart 

och börjar gälla januari 2024.  

Vi pratar om att det vore trevligt att köpa in mössor och halsdukar med HOIF-logga på som vi 

kan sälja i kiosken så att folk kan ha möjlighet att visa vilka vi supportrar. 

Avtal tränare för herrlaget är färdigt. Avtalet är mellan styrelsen och Johan Stannisson, 

ansvarig huvudtränare, och ersättningen är 24 000 kr. 

§4 Odencupen 

25 lag anmälda hittills. Damklassen är full, 8 lag. Vad gäller pojkar 2012, är förvånansvärt 

inga anmälda lag ännu, endast vårt egna pojklag. Tony har gjort särskilda utskick till 

föreningarna och lagen men har inte fått gehör ännu. Vi väntar till början av december och 

om inga fler anmälda lag kanske vi ska överväga att ge rabatt i anmälningsavgiften. 

Vi behöver uppdatera google-dokumentet där vi har vår gemensamma arbetsfördelning. 

Lagen får fixa kiosken med mera, styrelsen fixar sekretariatet. Tony kan höra med Malin och 

Suss om Robert och Mats kan tänka sig att grilla hamburgare igen.  

Vi behöver fundera på hur vi gör med domare. Vi har inga ungdomar som är utbildade i 

futsal. De yngsta klasserna, kan vi höra om vi får ha våra egna äldre spelare där? Marcus ska 



höra med Linda om hon kan göra ett utskick om det finns intresse att döma. Linda kan kolla 

med dem som har dömt i sommar. Vi ska ha ytterligare ett möte om Odencupen i mitten på 

december. Vi kan redan nu börja höra oss för med om vi vet några som kan tänka sig sitta i 

seket etc.  

§5 Övriga frågor 

Uppstartsmöte i vår; då tar vi upp utbildning gällande hjärtstartaren, HLR-utbildning. För 

detta kan vi söka SISU-bidrag för mat och utbildning. Tony mailar vår SISU-kontakt. 

 

Vi pratar om att ev anlita Expressbild till vårens fotografering. Det är kostnadsfritt för 

klubben. Tony ska kolla hur det fungerar, om man får en påtitt digitalt eller om ett kuvert 

med bilder kommer hem. Utöver ungdomslagen ska vi kolla om herrlaget också kan vara 

med och att vi får lagfoton till föreningen.  

Vi pratar om eventuella revisorer till årsmötet.  

Lina ska kontakta kassör Tarra för genomgång av kassörskapet.  

Helena ska höra med Marko hur fler i styrelsen kan se kalendern för klubbhuset med mera. I 

nuläget endast Jenny och Johan.  

Tony har träffat kommunalråd Maria Haglund från M och hennes assistent här i veckan. De 

gör ett antal föreningsbesök. Tony berättade om HOIF och vår verksamhet.  

Vi pratar om en eventuell satsning på att anlägga en konstgräsplan, det finns bidrag att söka. 

Vi pratar kring vinsten med det, håller vi spelare kvar etc.  

Internet har varit segt här på området, problem större delen av hösten.  

Johan berättar om glädjande utvecklingsresultat för kiosken senaste åren. Resultat kiosk 

2021 var vinst på 6 600 kr, 2022 var vinst på 21 000 kr och 2023 vinst på 48 000 kr! Detta 

tack vare 80-årsfesten samt att ICA Odenhallen har skänkt hela höstens försäljning.  

§6 Nästa möte 

Nästa möte 14 december 18.30.   

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte.  

 

Ordförande   Sekreterare 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


